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Benny Åkesson
Magnus Petersson
Sara Rowell
Anders Rångevall
Åsa Pauly
Caroline Einarsson ğ 5

§1 OFMA Ordförande Magnus Bäck förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Mötet var sammankallat en vecka i förväg så tid och sätt god-
kändes.

§3 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt att godkänna dagordningen sedan följande punkt
lagts till:

9.5 Elektronikkursen

§4 Val av justeringsperson Magnus Petersson valdes till att justera protokollet.

§5 Meddelanden Magnus Bäck meddelade att det inkommit klagomål om labbti-
derna i kursen i mätteknik för D. Magnus har diskuterat saken
med Nora Ekdal. Orsaken till kvällstiderna är att mätteknik har
ett helt fullsatt labbschema denna period.

Anders Rångevall meddelade att man på det senaste hussty-
relsemötet inte tagit upp nåt av intresse för sudierådet.

Caroline Einarsson meddelade at det varit svalt intresse till
kårvalet. Det skulle behövas fler nominerade till ett antal pos-
ter.

§6 Omtentan i numerisk
Analys

Magnus Bäck meddelade att vid omtentan den 24 april gäller
50% gräns på teoridelen. Sista anmälningsdag är den 6 april.

1 (3)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Studierådsmötesprotokoll
2001–04–04

§7 Examination av OMD Magnus Bäck informerade att den senaste tentan inte gått bra.
n orsak till det dåliga resultatet uppgavs vara att tentan är för
omfattande. Per Holm vill ha en diskussion med folk från SRD
om hur kurser och tentan i allmänhet. Denna diskussion är pla-
nerad till efter påsk.

§8 Kursutvärderingssamtal Benny Åkesson informerade om samtalet med Jesper Thoren
där man frågade sig om att ha “graderade” övningsgrupper.
I en del grupper skulle handledaren ha genomgång av stoffet
medan handledaren i andra grupper mest skulle svara på frå-
gor. Det var en diskussion om vilket som var bättre.

Sara Rowell och Magnus Bäck har haft en diskussion med
Claus Fuhrer om kursen i numerisk analys. En viss skillnad
i attityder i vad som är viktigt kunde spåras men man kom till
att kursprogrammet kommer att vara förbättrat till nästa år.

§9 Arbetsglädje Studierådet har 2500 kr till arbetsglädje. Av denna summa skall
vi använda 1250 kr på våren. Studierådet beslöt att det ev skall
ordnas en grillfest läsvecka 6 (7-8 maj). Som plats föreslogs St.
Hansbackar. För att gardera sig mot dåligt väder skall Sara Ro-
well kolla upp något lämpligt matställe man kunde åka till om
det inte går att grilla utomhus. Saken skall diskuteras vidare
på SRD-listan.

§9.5 Elektronikkursen Rune Kullberg är nyfiken på hur kursen i elektonik upplevs
bland studenterna. Till SRD har ett antal kommentarer om kur-
sen inkommit.
En del övningar har kommtit ”ur sync”
Informationsspridningen till studenterna har haft vissa brister.
Mycket tyder på ”inkörningsproblem” på institutionen då fler
än vanligt är involverade i kursen.
Studierådet konstaterade att det är viktigt att det görs en kon-
struktiv utvärdering av kursen . Ideer till vidareutveckling av
kursen behövs.

§10 Övrigt Benny Åkesson föreslog att kursutvärderingarna skall anslås
på anslagstavlan. Studierådet skall utreda saken vidare då det
inte alltid är positivt för kurserna att presentera gamla utvär-
deringar. Detta gäller speciellt i de fall då kursen ges av någon
annan än tidigare år eller då kursen gjorts om.

§11 OFMA Ordförande Magnus Bäck förklarade mötet avslutat
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Vid protokollet

Jan Karlsson
Sekreterare

Justeras

Magnus Petersson Magnus Bäck
Ordförande
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